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Zapisnik        
4. izredne seje Občinskega sveta Občine Solčava,  
ki je bila v sredo 06. aprila 2016  

 
Četrta izredna seja Občinskega sveta Občine Solčava, ki jo je vodila županja Katarina Prelesnik je bila v 
sejni sobi Centra Rinka, Solčava 29, 3335 Solčava, s pričetkom ob 18.00 uri. Sejo je županja sklicala dne, 
01. aprila 2016. 
 

 
Uvodoma je županja Katarina Prelesnik pozdravila direktorja in člane upravnega odbora podjetja 
Logarska dolina d.o.o., predsednika nadzornega odbora, člane občinskega sveta in predstavnici 
občinske uprave Občine Solčava.  
 

Prisotni člani 
Občinskega sveta:  

Anželak Branka, Cigala Melita, Matk Klemen, Logar Marko, Ošep Franc,  
Štiftar Stanislav 

Odsotni člani 
Občinskega sveta: 

Stakne Domen 

Predsednik NO 
 

mag. Edvin Ambrož 

Občinska uprava: Albina Štiftar, Mateja Brlec Suhodolnik 

Ostali vabljeni: Marko Lenarčič, Avgust Lenar, Medard Plesnik, Primož Plesnik 

 
V nadaljevanju je županja ugotovila, da je navzočih šest od sedmih članov Občinskega sveta in da je s 
tem zagotovljena sklepčnost. Za 4. izredno sejo je predlagala naslednji dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev predlaganega dnevnega reda 
2. Dosedanje in bodoče upravljanje krajinskega parka Logarska dolina in predstavitev poročila 

o aktivnostih podjetja od ustanovitve do danes 
3. Razno  

 
Ker na dnevni red ni bilo pripomb in dopolnitev je županja predlagala sprejetje dnevnega reda 4. 
izredne seje Občinskega sveta Občine Solčava. 
 

 
Sklep št. 1 
 
 

Občinski svet Občine Solčava potrjuje dnevni red 4. izredne seje Občinskega 
sveta Občine Solčava.   

Od prisotnih 6 članov Občinskega sveta so vsi člani glasovali ZA. 

 
 
 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI IN POTRDITEV PREDLAGANEGA DNEVNEGA REDA  

Točko predstavil: Katarina Prelesnik, županja 
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Županja Katarina Prelesnik je dejala, da je bila s strani podjetja Logarska dolina d.o.o. podana pobuda 
o sklicu izredne seje na temo upravljanja krajinskega parka Logarska dolina, zato jim je predala besedo.  
 
Direktor podjetja gospod Marko Lenarčič je povedal, da so se na skupščini dogovorili, da želijo članom 
občinskega sveta predstaviti aktivnosti podjetja na področju delovanja in upravljanja s krajinskim 
parkom, zato se je zahvalil za povabilo in dano možnost. 
 
Avgust Lenar je nato predstavil poročilo o delovanju Krajinskega parka Logarska dolina v obdobju od 
leta 1992 do leta 2010, ko je opravljal funkcijo direktorja podjetja Logarska dolina d.o.o.. Poudaril je, 
da poročilo temelji na verodostojnih in dokumentiranih podatkih. Uvodoma je predstavil razloge za 
ustanovitev podjetja Logarska dolina d.o.o., takratne razvojne cilje za krajinski park, pridobitev 
koncesije za upravljanje s prostorom, ki je bila možna ker so se z njo strinjali lastniki zemljišč,  
organiziranost upravljavca, vire financiranja za delovanje parka ter uvedbo vstopnine za motorna 
vozila. Podjetje je poleg celotnega zneska vstopnine za delovanje parka namenilo še od 50 do 70% 
drugih pridobljenih sredstev in različnih virov. Njihova razvojna usmeritev je že od ustanovitve dalje 
varstvo narave z upoštevanjem gospodarskega in socialnega vidika. Te usmeritve je pri svojem razvoju 
uporabljala tudi Občina Solčava. Delo parka je nadzorno spremljalo Ministrstvo za okolje in prostor ter 
Zavod za varstvo narave, saj je Logarska dolina naravna vrednota državnega pomena.  
 
Podjetje Logarska dolina d.o.o. je na Občino Solčava vsa leta pošiljalo letna poročila o poslovanju. Prav 
tako pa so vsako leto na občino posredovali Plan dela in vedno upoštevali vse pripombe občine. Kljub 
temu, da jim koncesijska pogodba dopušča možnost 50% razporeditve sredstev, tega niso izkoriščali, 
ampak so občini vedno dali možnost, da je 100% odločala. Potrjeno poročilo o porabljenih sredstvih od 
vstopnine za leto 2015 ter realizaciji plana, kljub pogodbenemu roku (15.marec) še niso posredovali, 
ker ga še niso obravnavali na skupščini, ga pa bodo takoj po izvedeni skupščini. 
 
Leta 1992 so družbeniki začeli od ničle. Ker je takratna Občina Mozirje dobila »Bodečo nežo« so 
domačini sklenili, da morajo nekaj storiti. Bili so brez javne infrastrukture, ni bilo nobenega 
informiranja, nobene skupne turistične ponudbe, nič programov… Občina Mozirje je iskala različne 
možnosti in ker so se domačini strinjali, se je šlo v sklenitev koncesijske pogodbe. Leta 1992 je bilo v 
Logarski dolini samo 20 ležišč s sodobno TWC opreljenostjo, pakiralo se je po celi dolini, veliko je bilo 
neurejenih piknik prostorov, itd. Po pridobitvi koncesijske pogodbe in po ureditvi najnujnejših stvari, 
so pričeli s pripravo projektov, ki so zelo spremenili podobo Logarske doline in celotnega Solčavskega. 
Za urejanje in delovanja parka občina ni namenjala proračunskih sredstev in turistične takse. Poleg 
vstopnine, lastnih in drugih finančnih virov, so za razvoj parka preko javnih razpisov pridobivali tudi 
državna in EU sredstva, predvsem iz programov PHARE in INTERREG.  
 
Vsa pridobljena sredstva so namenjali za ohranjanje dediščine in kulturne krajine, urejanje parkovne 
infrastrukture, za komunalno in prometno infrastrukturo, turistično infrastrukturo, za razvoj turizma 
celotnega Solčavskega, za razvoj in trženje naravnih virov, lotili so se umirjanja motornega prometa… 
Žal pa projekti na področju umirjanja prometa trenutno mirujejo. Odzivi na njihovo delo si bili zelo 
dobri, še najmanj je bilo to opazno v domačem kraju. Za svoje delo so dobili številna priznanja, Turistični 
nagel, priznanje TZS »Moja dežela lepa in gostoljubna«, nagrado CIPRE International v kategoriji 
zavarovana območja, kjer so prejeli  25.000 EUR, ki so jih vložili v skupne programe Solčavskega in v 
vsebin parka. 

K 2. točki dnevnega reda 
 DOSEDANJE IN BODOČE UPRAVLJANJE KRAJINSKEGA PARKA LOGARSKA DOLINA IN PREDSTAVITEV POROČILA O 

AKTIVNOSTIH PODJETJA OD USTANOVITVE DO DANES 
 
Točko predstavila: Katarina Prelesnik 



   
Zapisnik 4. izredne seje 

Stran 3 od 8 
 

Po letu 2010 se je pričelo obdobje prenosa pristojnosti razvoja turizma, razvojnih programov in 
urejanja komunalne infrastrukture iz podjetja Logarska dolina d.o.o. na Občino Solčava. Kot rezultat 
skrbno načrtovanega in izvajanja trajnostnega razvoja Solčavskega v zadnjih desetih letih je bilo 
priznanje EDEN in uspeh na razpisu NFM za izgradnjo Centra Rinka, ki ga je prejela Občina Solčava.   
 
Zavedati se je potrebno, da se vstopnina lahko pobira izključno zaradi dobre volje družbenikov. V 
povprečju je malo nad 100.000 EUR finančnih sredstev, ki se dobijo iz vstopnine. Zadnja leta toliko 
finančnih sredstev porabi TIC v Centru Rinka za svoje zaposlene. Predlaga, da se od občine pridobijo 
točni zneski, koliko se nameni za delovanje Centra Rinka in razvoj turizma, da se ti podatki preučijo in 
se naredi skupna dobra stvar. Vso znanje, ki so ga pridobili tekom let je potrebno nadgraditi. Stvari, ki 
so se izkazale za dobre je potrebno obdržati in nadgraditi ne pa rušiti. Ravno zato je družbenike podjetja 
Logarska dolina d.o.o. hitra odločitev občine, o odvzemu koncesijske pogodbe, zelo presenetila. Dan 
danes je malo ljudi, ki so se pripravljeni, poleg svojega dela, angažirati tudi za ostale. Ne sme se spuščati 
samo na strokovno področje, ampak se je o zadevi potrebno pogovoriti in pogledati širše. 
 
Gospod Avgust Lenar je dejal, da brez soglasja domačinov pobiranje vstopnine v Logarsko dolino ne bo 
mogoče. Županji in podžupanu je že povedal, kako težko je bilo priti do možnosti za pobiranje 
vstopnine. V teh 24. letih delovanja so imeli že veliko težav s turističnimi ponudniki glede pobiranja 
vstopnine, vendar so jih uspešno rešili. V vseh letih delovanja so bile vse skupščine družbe sklepčne, 
prisotnost pa je bila v povprečju 80%. 
  
Težave so se pričele pojavljati leta 2008, ko so se skupaj z vodstvom občine dogovorili, da določena 
finančna bremena prenesejo na občino in sicer komunalno infrastrukturo, turistične programe in 
razvojne vizije. Podjetje je naredilo vse, da bi bil prenos uspešen. Pomagali so pri kadrovski okrepitvi 
občine, saj se je Robert Vavdi prezaposlila na Režijski obrat Občine Solčava, Marko Slapnik pa je prevzel 
področje turizma v Centru Rinka. Občini so odstopili so tudi ves arhiv in vse dokumente v zvezi z 
razvojnimi projekti, ki jih je nadaljeval Center Rinka oz. Občina Solčava. Prav tako so pomagali pri 
vzpostavitvi pomembnih kontaktov in vez na državnih institucijah. Naredili so vse, kar je možno. 
Naredili so tudi prvi osnutek vsebin za Center Rinka in našli finančno rešitev, kako se bo objekt Rinka 
zgradil. Občini je zato uspelo pridobiti finančna sredstva iz Norveškega finančnega mehanizma in 
Interreg programov.  
 
O nadaljnjih dogovorih glede nove organiziranosti iz leta 2010 obstajajo dokumenti, ki so svetnikom 
tudi na razpolago. Način in vsebina prenosa novih dejavnosti iz podjetja Logarska dolina d.o.o. na 
občino je bil predviden po časovnem planu. Predstavniki podjetja Logarska dolina d.o.o. so svoje 
obljube realizirali, občina pa je v letih 2010, 2011 in 2012 želela narediti nov sistem, vendar se ni nič 
realiziralo. Prav tako so v letih od 2012 do 2014, med predstavniki Občine, podjetja Logarska dolina 
d.o.o. in Centra Rinka, potekali sestanki o tekočem sodelovanju ter sodelovanju in sofinanciranju 
skupnih projektov. Tudi o teh pogovorih obstajajo zapisi.  
 
Kot je že dejal, jih je za Božič zelo presenetilo prejeto obvestilo s strani Občine Solčava, o odpovedi 
koncesijske pogodbe in to brez konkretne obrazložitve. Pogosto se na splošno govori, da park ni urejen, 
vendar nato nihče ne pove konkretno kaj je z njim narobe – razen lokalne ceste, ki je v zelo slabem 
stanju. Ocena urejenosti parka s strani obiskovalcev je pozitivna. Kot najprimernejši upravljalec parka 
so dobili številna priznanja, kar na enkrat, pa delovanje podjetja Logarska dolina d.o.o., za občino ni 
več primerno.  
 
Potrebno je stopiti skupaj, se pogovarjati in narediti dobre stvari. Tudi sam je sodeloval v lokalni 
skupnosti in sicer v teh mandatih, kot član krajevne skupnosti, bil je zraven ko se je ustanavljala občina, 
bil je podžupan in član občinskega sveta. V tako malem kraju je potreben samo pogovor, da stvari ne 
bodo šle na takšen način še naprej. Leta 2010, ko je Avgust Lenar končal s funkcijo direktorja podjetja 
Logarska dolina d.o.o. je podjetje imelo 11.000 EUR dolga.    
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V nadaljevanju je g. Marko Lenarčič svetnikom podal poročilo o poslovanju podjetja od leta 2010 dalje.  
V tem obdobju je podjetje vzpostavilo programsko nadzorno komisijo ter strokovno komisijo v kateri 
sta poleg dveh družbenikov podjetja člana tudi g. Tomaž Acman, kot predstavnik ZRSVN ter županja 
Katarina Prelesnik, kot predstavnica Občine Solčava.  Po letu 2011 so vzeli v podjetje mlajšo generacijo, 
ko se jim je pridružilo 9 novih družbenikov, tako da jih sedaj šteje 23. Ta mlajša generacija je v podjetje 
prinesla nov zagon.  
 
Podjetje ima trenutno zaposleno eno osebo. Premalo se zavedamo, kako je navzven prepoznaven in 
pomemben takratni direktor Avgust Lenar. Letos se podjetje ne namera javiti na kakšen javni razpis, 
saj nimajo zagotovljenih garancijskih sredstev in sredstev za pred financiranje projektov. Prav tako pa 
se ne morejo javiti na razpis zaradi obvestila o prekinitvi koncesijske pogodbe s koncem leta 2016. V 
zadnjih štirih letih so poskušali vzdrževati naravno krajino, žal pa jim še ni uspelo posodobiti pešpoti 
do slapa Rinka, ki je zelo pomembna. Vsako leto so poskrbeli za vzdrževanje bankin in vzdrževali 
tekaške proge. Preko razpisov so sodelovali s študenti Pedagoške fakultete v Ljubljani, Univerze v Novi 
Gorici in Fakultete za turizem Maribor, Oddelek Brežice, ki so pripravili predloge za ureditev poti za 
invalide. TIC Logarska dolina je sodeloval s TIC-em v Centru Rinka, izvajali promocijske dejavnosti,  pri 
vhodu v park so postavili tudi video kamere, ki pa so zaradi pripomb enega družbenika sedaj ugasne. 
Zaključili so projekte Brezmejna doživetja narave, Krepitev mehke mobilnosti na primeru Logarske 
doline, Naravi naproti in projekt Diynaridi. Leta 2011 so z desetimi drugimi parki podpisali Dogovor o 
ustanovitvi skupnosti zavarovanih območij. Izvedenih je bilo kar nekaj aktivnosti v zvezi z ustanovitvijo 
Regijskega parka Kamniško Savinjske Alpe, ki pa od leta 2012 miruje. Lani so bili na Ministrstvo za okolje 
in prostor, kjer so se pogovarjali o morebitni možnosti sodelovanja in sofinanciranja MOP-a za 
delovanje parka.  
 
Po predstaviti poročila se je županja g. Lenarju in g. Lenarčiču zahvalila za izčrpno poročilo. Zaveda se, 
da so v preteklih letih izredno veliko storili za razvoj turizma v Logarski dolini in na celotnem 
Solčavskem. Dejala je, da jo moti trditev, da je uvedba zaračunavanja vstopnine bila mogoča le zaradi 
dobre volje domačinov. S podelitvijo koncesijske pogodbe s strani takratne Občine Mozirje je podjetje 
Logarska dolina d.o.o. dobilo krajinski park v upravljanje. Te pogodbe iz leta 1992 se je potrebno držati 
še danes, saj je še vedno veljavna iz obvezujoča za obe pogodbeni stranki. Podjetje Logarska dolina 
d.o.o. žal tudi danes krši določila pogodbe, saj občini do 15. marca ni posredovala poročila o porabi 
finančnih sredstev iz vstopnine iz leta 2015.  
 
Glede odpovedi koncesijske pogodbe je poudarila, da so se aprila 2015  dogovorili, da bodo zmanjšali 
dolg in to je tudi pričakovala. Dejstvo je, da podjetje svojega dolga kljub dogovoru ni uspelo zmanjšati 
in zato bo potrebno to neurejeno stanje sanirati. Današnjo sejo je sklicala z namenom, da lahko 
predstavijo delovanje in skušajo prepričati in dokazati navzočim, da je družba Logarska dolina d.o.o. 
sposobna pridobljena javna sredstva iz vstopnine upravičiti za razvoj celotnega Solčavskega. 
 
Dejala je, da je Nadzorni odbor Občine Solčava letos opravil notranji nadzor poslovanja občine in 
preveril pravilnost izvajanja Koncesijske pogodbe med Občino Solčava in podjetjem Logarska dolina 
d.o.o. Zaradi ugotovljenih nepravilnosti je občinski svet sprejel sklep o prekinitvi koncesijske pogodbe. 
Prebivalci Logarske doline so prav tako občani Solčave in ne samo družbeniki podjetja Logarska dolina 
d.o.o.  
 
Omenjeno je bilo, da je podjetje Logarska dolina d.o.o. leta 2010 imelo samo 11.000 EUR izgube, istega 
leta so dve osebi prezaposlili na občino, vstopnino so obdržali v svojih rokah,  izguba pa se je iz leta v 
leto večala. Opomnila je, da so se lani meseca aprila na sestanku pogovarjali o sanaciji obstoječega 
dolga. Zato je od podjetja želela dobiti podatek, kakšno je bilo finančno stanje na dan 31.12.2014, 
vendar so ji na njeno prošnjo odgovorili, da jo to naj ne zanima. Želela je vedeti, kaj konkretno so tekom 
leta storili za izboljšanje finančnega stanja.  
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Glede regijskega parka in sodelovanja z Ministrstvom za okolje in prostor se ji je zdelo nesprejemljivo, 
da so se v okviru podjetja in brez občine pogovarjali o nadaljnjih korakih krajinskega parka. Prav tako 
je bilo dogovorjeno, da bo na občino prejela dva predloga delovanja parka in teh predlogov še do danes 
nima. Nesmiselno se ji zdi preskakovanje zadev, preden se ne uredijo sedanja razmerja med Logarsko 
d.o.o. in občino.   
 
O predstavljenih nagradah, ki jih je prejelo podjetje Logarska dolina d.o.o. je menila, da trenutno stanje 
kaže na novo »Bodečo nežo«. Nikakor ne morejo za vse svoje trenutne težave kriviti samo županje in 
občine. Z občani si želi konstruktivnega sodelovanja in zato jim je vedno pripravljena prisluhniti. 
Sedanje težave med občino in podjetjem so se pojavile zaradi dejstva, da se nismo oz. se ni bilo 
potrebno držati dogovorov in koncesijske pogodbe. In tako ne gre naprej. 
 
Na očitke županje so predstavniki podjetja Logarska dolina d.o.o. odgovorili, da je bilo aprila res 
dogovorjeno, da bo Logarska d.o.o. pripravila nov osnutek uredbe in odloka. V mesecu avgustu so imeli 
pripravljene osnutke vseh teh dokumentov, ker pa niso bili usklajeni na skupščini družbe, jih niso 
posredovali na občino. Z županjo so se dogovorili tudi za skupen sestanek na MOP-u v mesecu 
decembru na temo parka, vendar do tega sestanka do danes še ni prišlo, saj je bil odpovedan s strani 
občine. Predstavniki podjetja Logarska dolina d.o.o. so se z MOP-om pogovarjali, da bi na MOP-u 
pripravil osnutke oz. modele, kako bi organizirali sodelovanje med ministrstvom, občino in zasebnim 
podjetjem na področju upravljanja s parkom. Izpostavili so tudi prednosti delovanja parkov, kjer je 
vključena država, ki nato njihovo delovanje sofinancira. Dolg v podjetju je nastal zaradi najema 
premostitvenih kreditov, ki so jih najemali v začetku leta predvsem zaradi poplačila obveznosti, ki so 
se kopičile zaradi obvez iz preteklosti in tudi zaradi potrebnega pred financiranja EU projektov. Od 
meseca novembra do aprila ne pobirajo vstopnine in ker niso imeli prihodkov so bili primorati najemati 
premostitvene kredite, ki so jih vračali s sredstvi iz vstopnine. Podjetja Logarska dolina d.o.o. ima za 
svoje letno delovanje in vse aktivnosti okrog 100.000 EUR finančnih sredstev iz vstopnine, Center Rinka 
pa toliko javnih sredstev porabi samo za lastno delovanje.  
 
Predsednik nadzornega odbora mag. Edvin Ambrož je dejal, da je nadzorni odbor v okviru notranje 
revizije pregledal zapisnike za nazaj zato ga zanima, kaj so delali nadzorni odbori v prejšnjih letih, da so 
takšno ravnanje z javnimi sredstvi dopustili. S strani občinske uprave so prejeli koncesijsko pogodbo in 
dva aneksa k pogodbi. Vprašal je, če obstajajo še kakšni drugi podpisani in veljavni dokumenti, ki jih 
tekom revizije niso prejeli. Glede omenjenih poročil in planov dela podjetja, ki so jih predstavljali na 
sejah občinskih svetov je poudaril, če so svetnikom predstavili svoje plane in poročila to še ne pomeni, 
da so poročil svetniki sprejeli in da so soodločali o porabi polovice sredstev od vstopnine. Ves čas se je 
navajalo, da so lastniki zemljišč upravičeni do odškodnin. V dolino se vabijo turisti, nato pa se za to še 
zahteva odškodnina. Še večje težava pa se je pojavila ob primerjavi podatkov o številu obiskovalcev in 
višini pobrane vstopnine, ki so bili s strani podjetja Logarska dolina d.o.o. posredovani družbenikom in 
občini. Spraševal se je, zakaj je prišlo do različnih podatkov, saj se podatki niti za en mesec ne ujemajo. 
Glede izvajanja video nadzora pa je predlagal, da se dobro pozanimajo o pravicah in obveznostih, saj 
pozna primer na ministrstvu, kjer imajo velike težave zaradi zoom-a. Glede na pregledano 
dokumentacijo je NO ugotovil, da ni pravne osnove za izplačila odškodnin. Če se te izplačujejo je to 
protizakonito. 
 
Navedbam g. Edvina Ambroža je direktor podjetja Marko Lenarčič pojasnil, da so bili v novembru 
posredovani informativni podatki o prilivu sredstev vstopnine, j januarju pa so posredovali točne 
podatke s prilogami. 
 
Branka Anželak je dejala, da so v tem mandatu trije svetniki novi, ampak so vsi občani Solčave in jim je 
dogajanje v Logarski dolini dobro poznano. V letu 1992 je bili stanje v Logarski dolini zaradi neurejenega 
režima resnično zelo slabo in zato se je zahvalila Avgustu Lenarju, da mu je uspelo urediti to stanje. Žal 
zadnja leta v dolini ni opaženega nobenega napredka več. Turistični ponudniki si v dolini želijo čim večji 
obisk, po drugi stani pa se izpostavlja umirjanje prometa. Pred leti se je naredila prekategorizacija ceste 
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iz državne v občinsko in tako so se vsi stroški vzdrževanja prenesli na občino. Opozorila je, da 
nedelovanje TIC-a v Logarski dolini in neplačilo plač zaposlenim pomeni slabo reklamo za celotno 
Solčavsko.  
 
Franc Ošep je dejal, da ga moti njihova filozofija, da je dobro biti zadolžen. Zadolževanje je smiselno 
samo za izjemne stvari. Če želi podjetje dobro poslovati, mora imeti zagotovljena finančna sredstva, 
obseg poslovanja pa si mora prilagoditi na svoje zmožnosti. Prav tako bi morali nekaj sredstev od 
vstopnine nameniti tudi za vzdrževanje ceste v dolini, ki je v zelo slabem stanju.   
 
Marko Lenarčič je v odgovoru pojasnil, da se je podjetje zadolževalo po eni strani zaradi pred 
financiranja EU projektov, po drugi strani pa v preteklosti zaradi normalnega poslovanja v zimskih 
mesecih, ko ni sredstev vstopnine. Pojasnil mu je tudi, da je bil v 2012 z Občino sklenjen dogovor , da 
v naslednjih treh letih Logarska dolina d.o.o. zagotovi 90.000 EUR s sredstvi vstopnine v kolikor bi bila 
občina uspešna na razpisu za posodobitev ceste. Žal razpis ni bil uspešen. 
 
Avgust Lenar je dodal, da so stroški zimske ponudbe zelo visoki, to breme pa so nosili sami. Smučišča 
dobro poslujejo na območjih, kjer stopijo skupaj občina in domačini. Finančna sredstva je potrebno 
združiti in jih nameniti tudi za delovanje smučišča. Glede upravljanja s parki pa sedaj veljavna 
zakonodaja določa, da je potrebno napisati nov odlok o upravljanju z zavarovanimi območji, saj je 
trenutno veljaven zastarel. Po sprejemu odloka bi bilo potrebno pripraviti še uredbo ter upravljavski 
načrt. V podjetju Logarska dolina d.o.o. so pripravili osnutek uredbe, ki je dobra osnova za upravljanje 
parka in za sklenitev nove koncesijske pogodbe. Osnutek uredbe so poslali na občino in pričakovali , da 
bodo s strani občine dobili odgovor na osnutek uredbe, vendar so namesto pričakovanih mnenj dobili 
obvestilo o prekinitvi pogodbe. Zanimalo ga je ali bodo morali družbeniki zapadle obveznosti iz 
preteklosti, ki so upravičene za financiranje iz vstopnine, plačati z lastnimi sredstvi. Glede izplačila 
odškodnin pa je poudaril, da to omogoča koncesijska pogodba, ki glede na vrstni red zapisa porabe 
jasnih sredstev jasno določa prioritete, za kaj se porabijo namenska sredstva iz vstopnine.  
 
Medard Plesnik je prisotne vprašal, ali sploh vedo koliko naravnih znamenitosti je v krajinskem parku 
Logarska dolina, ki jih je potrebno redno vzdrževati.  
 
Županja Katarina Prelesnik je dejala, da se težave podjetje ne bodo rešile s tem, ko bodo pripravljeni 
ustrezni dokumenti za upravljanje parka. Razmerje med občino in podjetjem Logarska dolina d.o.o. je 
potrebno urediti in se nato tega držati. Kot določa trenutno veljavna koncesijska pogodba je občinski 
svet obravnaval predlog Plana za leto 2016, sprejel sklep o razporeditvi polovice pobranih sredstev iz 
vstopnine ter koncesionarja o predlogu tudi seznanili. S strani koncesionarja se je pričakovalo 
sodelovanje, vendar je občina zopet dobila dopis z obrazložitvami, zakaj se s posameznimi predlogi ne 
more strinjate. To je še en dokaz, da ni pripravljenosti za sodelovanje in da je bila odločitev občinskega 
sveta o preklicu pogodbe pravilna.   
 
Marko Lenarčič je odgovoril, da se je letos zgodilo drugič, da je podjetje Logarska dolina d.o.o. s strani 
občine Solčava dobila konkreten odgovor na Plan dela in podala predlog o razporeditvi polovice 
sredstev od vstopnine. Meni, da popravilo mosta in popravilo ceste ni možno financirati s sredstvi iz 
vstopnine. Če nadzorni odbor občine ne bo imel pripomb, so pripravljeni nameniti del sredstev tudi za 
ureditev bankin ter urejanje javne cestne infrastrukture. Predlaga, da občina pripravi predlog dogovora 
o razporeditvi polovice sredstev iz vstopnine, ki ga bodo obravnavali na skupščini družbe.  
 
Klemen Matk je dejal, da taka oblika sodelovanja med občino in družbo narekuje jasne odnose. Občina 
je dala podjetju možnost, da pripravi predlog, kako si predstavljajo poslovanje in upravljanje parka. 
Misli, da če je ustanovljeno podjetje sedaj v krizni situaciji, bi se morali družbeniki dogovoriti in najti 
skupno rešitev za izhod iz tega stanja. Trenutni sistem je potrebno prevetriti. Želi pa, da se za celo 
Solčavsko uredi režim prometa in se gleda na celo Solčavsko. Razume županjo in člane nadzornega 
odbora, da so to težke zadeve in da so odgovorni za izvajanje medsebojne relacije, ki je zapisana v 
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koncesijski pogodbi. Mogoče bi lahko spremenili uredbo in bi omogočili podjetju Logarska dolina d.o.o., 
da vse vzame v svoje roke, se pravi upravljanje ceste, komunalne in turistične infrastrukture, parka, 
itd. 
 
Marko Logar je dejal, da tudi v Logarski dolini obstaja interes, da se zadeve med občino in Logarsko 
d.o.o. spravijo v en okvir. Ker je trenutna koncesijska pogodba zastarela, bi bilo potrebno napisati novo 
pogodbo z jasnim medsebojnim razmerjem, ki bi se ga držali. 
 
Stanislav Štiftar je dejal, da je bila tema današnjega pogovora preteklo delovanje podjetja, on pa bolj 
razmišlja o prihodnosti. Pred dvema letoma je bil pobudnik, da se ustanovi odbor za turizem, ki bi 
združil turistični razvoj na celotnem Solčavskem. Te stvari so nekako obstale. Še vedno imamo dve  
instituciji, ki se ukvarjata s turizmom in v vsaki razmišljajo po svoje.  
 
Direktorica Centra Rinka Mateja Brlec Suhodolnik je povedala, da zadevo glede medsebojnih razmerij 
med občino in podjetjem Logarska dolina d.o.o. pozna že 20 let in zato razprave ne bo komentirala. 
Svojega dela v Centru Rinka se vedno bolj veseli, saj nima težav s tem, ali je nekaj v Logarski dolini,  
Matkovem kotu, Podolševi, Solčavi ali Robanovem kotu. Na turistične ponudnike in priložnosti gleda 
celoto in z vsemi dobro sodeluje. Je vesela, da se Solčavsko lahko promovira s čudovito destinacijo 
Logarsko dolino. Ko se je uredila osnovna infrastruktura se je pričelo z razvojnimi projekti. Zdrav razvoj 
je možen le, če se naredijo čisti računi in v tem vidi edino možnost za medsebojno dobro sodelovanje. 
Zavedati se je potrebno, da je občina ena in da je Solčavsko paradni konj turizma v dolini. Center Rinka 
je ustanovila občina in zato povsod predstavljajo ponudbo celotnega Solčavskega. Želi, da se v primeru 
kakršnih koli težav med podjetjem Logarska dolina d.o.o. in Centrom Rinka takoj informirajo in nastale 
težave poskušajo reševati z roko v roki. Želi si medsebojne pomoči in konstruktivnega sodelovanja, saj 
je naša naloga in obveza, da delamo v dobrobit občanov in razvoja kraja. 
 
Županja Katarina Prelesnik je dejala, da se je potrebno odločiti ali bo vstopnino še naprej pobiralo 
podjetje Logarska dolina d.o.o. ali mogoče občina. Boji se, da bo morala naročiti notranjo revizijo 
podjetja s strani računskega sodišča, da pregleda poslovanje podjetja Logarska dolina d.o.o. Razmišlja 
tudi o sklicu zbora občanov, kjer bi obravnavali temo delovanja Logarske doline, saj želi slišati mnenje 
vseh občanov, ki živijo v parku. 
 
Po razpravi je županja predlagala sprejetje naslednjih dogovorov;  

Dogovor 

 Občina Solčava pripravi predlog medsebojnega dogovora o razporeditvi polovice 
sredstev iz vstopnine.  

 Županja se dogovori za sestanek na MOP-u na temo nove uredbe in možnostih 
medsebojnega sodelovanja.  

 Potrebno je pristopiti k posodobitvi odloka o upravljanju z zavarovanim območjem. 

 Avgust Lenar pošlje na občino predlog dokumentacije o možnostih prenosa lokalne 
ceste v Logarski dolini med državne ceste.    

  
Od prisotnih 6 članov Občinskega sveta so vsi glasovali ZA.    

 
 

 
Županja Katarina Prelesnik je svetnike seznanila; 

 s problematiko glede ureditve avtobusne postaje za šolske prevoze v Logarski dolini in 
zagotovitvi varnega dostop iz kombijev do avtobusa; 

 o pogovorih z Ivanko Poličnik glede možnosti nakupa Zadružnega doma;   

K 5. točki dnevnega reda 
 
RAZNO 
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 o pogovorih s trenutnima najemnikoma objekta v Grohotu; 

 s prošnjami občanov o pomoči javnih delavcev pri spomladanskem čiščenju travnikov zaradi 
nanosa kamenja ob zimskem pluženju;  

 s prošnjo PGD Solčava, da bi Občina Solčava sofinancirala kritje gasilskega doma, ki bo znašalo 
12.000 EUR; 

 o pogovoru s Francem Kočnarjem glede odmere ceste do Kočnarjeve žage.  
 

Klemen Matk je opozoril na nevaren odsek ceste čez dvorišče kmetije Perk. Dejal je, da so pripravljeni 
plačati izkop, občina pa bi naj zagotovila finančna sredstva za prestavitev omenjenega odseka ceste.  
 
Banka Anželak je opozorila, da bi bilo potrebno zamenjati korito pri vhodu na pokopališče. 
 
Seja se je zaključila ob 21.50 uri. 
 
 
 
Zapisala:        OBČINA SOLČAVA 
Albina Štiftar       Katarina Prelesnik, županja 


